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8b Olthof Herstel bruggen 
Krommenie

In de brief van PS staat 
aangegeven dat het project is 
stilgelegd en in 2019 opnieuw 
is opgestart. Uitgangspunt is 
dat er twee bruggen blijven. 
Echter, er staat ook vermeld 
dat op het moment van 
stilleggen de nieuwe, 
samengevoegde brug al 
gefabriceerd was. 
Zijn de kosten van de fabricage 
van deze brug, die dus niet 
gebruikt zal worden, geheel 
voor rekening van de 
aannemer nu het in het 
aanbestedingstraject formeel 
niet was uitgesloten dat de 2 
bruggen zouden worden 
samengevoegd?

Nee, de kosten zijn voor rekening van de provincie. De 
gebouwde brug is nu ook in eigendom van de provincie.
De aanname in de vraag, dat “de brug dus niet gebruikt zal 
worden”, strookt niet met de huidige inzichten. Momenteel 
wordt uitgezocht of de al gebouwde ophaalbrug met 
aanpassingen geplaatst kan worden op de plek van de 
huidige ophaalbrug die vervangen moet worden. Technische 
blijkt dit mogelijk maar er is nog wel verder onderzoek nodig. 


